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Protokoll
Årsmøtet 2010

Sted: Stenbråten skole, personalrommet.
Tid: Onsdag 3. mars 2010, kl 1900-2100.

Følgende adresser i Gamle Bygdevei var representert med stemmeberettigete medlemmer:
171,173,175,177,179,181,183, 185, 191,207,215,218,228,230,234,235,241,247,268,
305 og 319. Totalt 21 medlemmer til stede.
Følgende 8 medlemmer var representert med fullmakt:
205,209,213,226,245,249,255 og 266.
Totalt utgjorde dette 29 stemmeberettigete medlemmer på møtet.
Årsmøtet var dermed beslutningsdyktig i henhold til vedtektenes paragraf 6.

Møte ble ledet av styreleder Anne-Gry Rønning-Aaby.

Sak 1 Godkjenning av innkalling og dagsorden.
Alle årsmøtedokumenter var korrekt utsendt til alle medlemmer i forkant av møtet.
Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader.

Sak 2 Valg av referent.
Som referent og protokollfører ble Hans Christian Kruse (305) valgt (frivillig).

Sak 3 Valg av to medlemmer til underskrift av protokoll fra Årsmøtet.
Til underskrift av protokoll ble valgt Helge Simonsen (230) og Jon Kjetil Bøe (207).

Sak 4 Årsberetningen fra Styret for 2009.
Årsberetningen ble tatt til etterretning og vedtatt uten merknader.

Sak 5 Regnskap for 2009.
- Etter noen tilbakemeldinger om kvaliteten på utført brøyting av Frode Gran Service,
ble det fra Styret kommentert at vi stort sett får den tjenesten vi betaler for, men at det
er mulig for alle medlemmer å komme med innspill til Styret på eventuelle mangler
som kan rettes opp og forbedringer som kan gjøres. Flere innspill har kommet via den
anbefalte kanal; e-postadressen på hjemmesiden.
- En ide om å kjøpe inn egen snøfreser for å supplere brøyting med egeninnsats ble
klart frarådet på Årsmøtet.
- Budsjettert beløp til ballbinge er ikke rørt i løpet av 2009 da vi fortsatt venter på
klarsignal fra Oslo kommune. øvrige bidragsytere til spleiselaget er klarert slik at vår
budsjetterte kostnad med lav risiko kan holdes på angitt beløp.
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- Innbetaling 2009 fra ett medlem må anses som tapt. For øvrig noen medlemmer som
ikke har betalt. Disse vil følges opp med purringer og vårt sterkeste våpen; kutting av
TV og Internet signaler.
- Revisors beretning ble lest opp. Revisor anbefalte årsmøtet å godkjenne regnskapet.

Ingen øvrige merknader. Regnskap 2009 ble enstemmig godkjent.

Sak 6 Valg av medlemmer til styre og valgkomite.
Det påtroppende styret vil ha følgende medlemmer:
Anne-Gry Rønning-Aaby GB 319 (gjenvalg for to nye år)
Hans Christian Kruse GB 305 (gjenvalg for to nye år)
For øvrig var følgende styremedlemmer ikke på valg (fullfører sitt andre år):
Rolf Kristian Andersen GB 215
Tone Flusund GB 268
Trond Hjorteland-Rød GB 266
Sondre Svartdal GB 256 (varamedlem)

Styret vil konstituere seg på det første ordinære styremøte, medio mars.

Følgende medlemmer ble valgt til ny valgkomite (for ett år):
Nina Aas GB 218 (gjenvalg)
Svein Harald Skogly GB 238 (ny)

Følgende ble valgt til revisorer (for ett år):
Jon Kjetil Bøe GB 207 (gjenvalg)
Annar Lauritzen GB 247 (gjenvalg).

Forslagene til representanter ble vedtatt med akklamasjon.

Sak 7 Status og plan for Opprusting av lekeplassene.
Den fremlagte orientering ble kommentert av Styreleder.
- Det ble avklart at det må gjennomføres en ny runde med nabovarsler for ballbingen
da den første ikke omfattet alle berørte naboer. Dette forventes å skje i løpet av våren.
- Styret ble tipset om at det er mulig å søke støtte fra Gjensidige stiftelsen i tilleg til
allerede kjente kilder for støtte.
- Det kom inn ønsker om utbedringer av lekeplasser. Dette vil håndteres gjennom
rodeledere fram mot dugnaden i mai.

Ingen øvrige merknader. Styret vil videreføre arbeidet som angitt i orienteringen.

Sak 8 Forslag fremmet for Årsmøtet.
Sak 8.1. Vedlikeholdstjenester for sommer.
Det fremlagte forslag ble kommentert av Styreleder.
- Gjeldende avtale med Frode Gran service på gressklipping er sagt opp, men vil
fortsatt gjelde for sommeren 2010 (tre års avtale er inngått).
- Styret fikk fullmakt til, innenfor vedtatte budsjettrammer, å revurdere løsning for
sommer-vedlikehold på kort og lang sikt, eventuelt med bruk av ressurser hos
medlemsfamilier. Ansvarsforhold rundt HMS må ivaretas.

Ingen øvrige merknader. Forslaget ble vedtatt med 26 mot 3 stemmer.
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Sak 8.2. Sikkerhet på området.
Det fremlagte forslag ble kommentert av Styre leder.
- Nå er situasjonen at det ikke synes å være et problem med innbrudd på vårt område.
Men ettersom våre nabo-velforeninger har inngått avtaler om vektertjenester, kan vi
frykte at situasjonen kan endres. Det er registrert tilfeller av tilløp til innbrudd.
- Årsmøtet deler Styrets oppfatning av situasjonen og mulige framtidige scenarier.
- Styret fikk fullmakt til, innenfor vedtatte budsjettrammer, å vurdere løsning for
vektertjenester, primært i samarbeid med nabo-velforeninger.

Ingen øvrige merknader. Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 9 Budsjett for 2010 og kontingent.
Styret la fram tre alternative forslag for 2010 basert på
- ingen kontingentøkning,
- kontingentøkning på 200 kr
- kontingentøkning på 300 kr.
Forslagene med kontingentøkning ga rom for økede rammer til "Vedlikeholdstjenester
etler regning".

Det ble fremmet forslag på ytterligere økning av kontingent for å ta enda bedre høyde
for forventede økede utgifter.

Årsmøtet vedtok med 23 mot 6 stemmer budsjett for 2010 med økning av
medlemskontingenten fra 2.200 kr til 2.700 kr. Styret skal revidere budsjettet
tilsvarende.

Følgende innbetalinger fra medlemmene skal da skje i 2010:
15. februar: Bredbånd 2.988 kr
15. juni: Medlemskontingent 2.700 kr
15. september: Kabel TV 1.447 kr

Det fremlagte forslag vedrørende styrehonorarer ble vedtatt med 28 mot 1 stemme.

Oslo, 5. mars 2010

Helge Simonsen Jon Kjetil Bøe


